
Styrelsemöte Smålands Schackförbund 2015-06-12
Närvarande styrelsemedlemmar: Lennart Beijer, Ove Fransson och Ywonne Wetterling.

§1. Mötets öppnande
Lennart öppnade mötet och hälsade välkomna.

§2. Godkännande av dagordningen
Styrelsen enades att jobba efter den presenterade dagordningen.

§3. Val av sekreterare
Till sekreterare valdes Ywonne.

§4. Revisionsfrågan
Jörgen Alfvén har beslutat sig för att avgå med omedelbar verkan, och har ej skrivit under
revisionsberättelsen. Ove meddelar Lennart info om de punkter som Jörgen hade åsikter om,
så tar sedan Lennart  vidare kontakt med Jörgen.

§5. Ungdomsschack/organisatör
Det har nu blivit fler ungdomar i Kalmar och Jönköpings län, men Kronoberg behöver hjälp.
Distriksorganisatör för Halland och Småland beräknas vara klart vid SM-tävlingarna.

§6. Ekonomi
En av aktiefonderna ska vi sälja.

Ifjol betalade inte Aneby för 3 medlemmar (2014) för Eksjö skulle skötta detta enligt dom.
Eksjö hävdar att det är fel. Det rör som om 410:-. Bokfört som en fordran 2014. Vi avskriver
detta ärende med anledning av att Eksjö hädanefter betalar för Aneby.

§7. Kongressen i Sunne
Lennart representerar oss.

§8. Kalmar 100 år
Vi gör som när Eksjö fyllde 100 år. Lennart köper ett digitalur när han är i Sunne och Ywonne
fixar plaketten som ska sitta på.

 §9. Ansökan om pengar vid länsfinal
Jörgen Alfvén har ansökt om pengar för Schack4:ans länsfinal med sammansatta lag.
Reglerna säger en och samma klass, för att man ska kunna gå vidare till riksfinal.
Alltså är det klasslista som gäller. Därmed avslag på ansökan.

§10. Nästa styrelsemöte
Nästa möte sker i Kalmar vid DM, söndagen den 4:e oktober.

§11. Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna.

Vid protokollet:

Ywonne Wetterling




